
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 3 2023 
 

Møtested: 
 

Rådhuset i Ski, møterom Solbråtan/Myrvoll 

Dato: 
Tid: 

12. april 2023 
19:00 – 22:00 

Tilstede: 
 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Jacob Lykke Nygaard, Anne-Lise Sørli (gjennom Teams), Oskar Andreas 
Kleven, Eivind Aasheim, Anne Grete Kaasa 
 
Rune Nilsen 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Sissel Katrine Gransæther (Nordre Follo Kommune, Virksomhetsleder Kultur, Idrett og 
friluftsliv) i sakene 23-26/2023 

Neste styremøte Besluttes etter avholdt årsmøte med valg 

 
 

Saksnr  Ansvar 

 Styret besluttet å behandle sakene i annen rekkefølge slik at Sissel Gransæther 
kunne være med på de sakene det var mest hensiktsmessig å ha kommunen til 
stede i. 

 

18/2023 Vedtakssak 

Godkjenne referat fra styremøte 8. mars 2023 

 

Styret hadde ingen kommentarer til det fremlagte referatet. 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 8. mars 2023 er godkjent 

 

 

19/2023 Orienteringssak 

Innendørs skytebane Kurud 
 
Oppegård Skytterlag deltok i møtet med 4 personer fra styret. 
Leder Willy Kletten orienterte IR om kommunikasjonen mellom skytterlaget og 
kommunen.  
 
Saken dreier seg om muligheten for å få satt opp en ekstra vegg på et 
eksisterende bygg på Kurudbanen, slik at det totalt blir 4 vegger. I tillegg er det 
behov for å støpe en smal stripe gulv. Skytterlaget ønsker å utføre dette for å 
oppfylle reguleringsplan om at det ikke skal foregå støyende aktivitet på banen.  
 
Klubben har fått avslag fra Kommunedirektøren og ordfører med henvisning til 
kommunestyrevedtak og at nytt bygg krever byggesøknad og evt. 
reguleringsendring. 
Skytterlaget er uenig i at det er snakk om et nytt bygg da det kun skal suppleres 
med en fjerde vegg på et allerede eksisterende bygg. 
IR gir råd til skytterlaget om å kontakte kommunens tekniske etat for evt. å få en 
juridisk forståelse av om den foreslåtte løsningen fra Oppegård Skytterlag 
muligens er å betegne som et nytt bygg. 
 

 



IR støtter som utgangspunkt tanken om at det bør være en klubb for skyttere 
også i Oppegård delen av kommunen. Skytterlaget skaper opplagt positiv 
aktivitet for alle som ønsker å bedrive den sporten, og da Ski Pistolklubb ikke har 
anledning til å ivareta en så stor mengde med overflyttende medlemmer betyr 
det at mange mennesker med våpen- som etter lov er forpliktet å være medlem 
av en lisensiert klubb, nå ikke kan knytte seg og ha tilhørighet til klubb i egen 
kommune  
 
IR ber om å bli holdt orientert om utfallet med teknisk etat slik at IR evt. kan 
vurdere om det er noe de kan gjøre videre for å ivareta aktiviteten. 
 

20/2023 Diskusjonssak 
Rapport fra OIK møtet 22. mars 
 
Styret gjennomgikk rapport fra møtet 22. mars. Da det fra utvalget OIK ikke var 
noen motforestillinger på de fremlagte suksesskriteriene eller aktivitetene som 
ble presentert, anser idrettsrådet dette for å være forankret slik at videre arbeid 
kan iverksettes. 
 
Styret diskuterte for veien videre rundt hva som skal fremlegges for årsmøtet, og 
hvordan arbeidsprogrammet kan skrives slik at det både hensyntar de oppgaver 
og planer som allerede er definert for idrettsrådet, og å vise hvilke nye oppgaver 
og tiltak som iverksettes i forhold til at IR er et idretts- og aktivitetsråd. 
 
 

 

21/2023 Vedtakssak 

Godkjenne sakspapirer til årsmøte 
 
Utarbeidet årsrapport var fremlagt for styre. Det kom ingen korrigerende innspill 
i møtet. Nina ber om at styret godkjenner rapporten på nytt elektronisk etter en 
ny gjennomgang. 
 
Det ble minnet om å komme med innspill til medlemmer av valgkomiteen.  
 
Beslutning: 
Styret tar en ny gjennomgang av rapporten og melder inn godkjenning eller evt. 
korrigeringer til Nina. 
Nina og Lisbeth utformer øvrige sakspapirer til årsmøtet og sender ut til styret 
for elektronisk godkjenning. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
Lisbeth 

22/2023 Diskusjonssak 

Styreseminar vår 2023 
 
Det var forslag om å avholde et styreseminar for det styret som velges på 
årsmøtet 4. mai. Seminaret er for at styret skal felles beslutte arbeidsform og 
ansvarsfordeling, videre trenger styret arbeidstid for å kunne etablere gode 
handlingsplaner basert på det årsmøtegodkjente arbeidsprogrammet. 
 
Styret ser behovet og ønsker et slik seminar, dog ser det ikke ut til at det er noen 
ledige helger i mai. Styret ønsker at dato for seminar settes i det styret som 
velges på årsmøtet, og at seminaret avholdes rett etter sommerferien.  
 

 

23/2023 Diskusjonssak 

Politikermøter / valgkampmøter i mai og august 
 
Styret har ønske om å avholde møter med politikere i kommunen i forbindelse 
med høstens valg. Møtene er tenkt for at partiene gjennom politikerne kan få 

 
 
 
 
 
 



ytret sine tanker og ideer for hva de ønsker å sette søkelys på for idretten i 
kommunen. 
 
Styret landet på 2 møter; 25. mai og 21. august. 
 
Det ble diskutert flere aktuelle temaer for en debatt. Styret landet på to 
hovedtema – ett til hver møtedato; 
Økonomi til møtet i mai, og anlegg til møtet i august. 
I forkant av møtene skal det sendes ut en «tippekupong» hvor politikere svarer 
på konkrete spørsmål eller påstander – svarene på disse danner grunnlag for 
videre debatt på møtet. 
Det skal lages korte tekster med saksbakgrunn for diskusjonen. En tekst om 
økonomi, og en tekst om anlegg. 
 
Styret ble bedt om å melde inn forslag til spørsmål på tippekupongen til Lisbeth, 
som utformer selve skjema. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina, Oskar 
 
 
Alle, Lisbeth 

24/2023 Orienteringssak 

Anleggsaker 
 
Idrettsrådet får ofte tilsendt saker, enten til IR direkte eller hvor IR er på kopi på 
saker sendt til kommunen. Av prinsipiell betydning diskuterte styret hvordan 
slike saker kan håndteres. 
Det ble avklart at det trengs en type prosessplan for saker som gjelder små 
anlegg eller forespørsel om lov til bruk av eksisterende anlegg. Styret ber om at 
det etableres en avtalt prosess mellom idrettsrådet og kommunen slik at 
spørsmålsstillere og forslagstillere får nødvendige og riktige svar. 
 
Til orienteringen var det vedlagt forespørsler kommet inn den siste tiden; 

- Forslag om diskgolfbane på Hebekk 
- Ønske om samlingspunkt samt bruk av BMX bane for Kolbotn 

sykkelklubb 
- Fordeling av treningstid i svømmeanlegg 

 
IR har ønske om å invitere klubber til samtale rundt mindre 
utendørsanlegg/nærmiljøanlegg. Det er behov for å tenke kombinasjonsanlegg 
og idrettene skal inviteres til å komme med deres innspill. IR ønsker at det 
inviteres til et slikt møte i juni. 
Henvendelsene som er kommet inn svares ut. 

 
Vedr. sak om fordeling av treningstid i svømmeanlegg må det utarbeides 
retningslinjer på lik linje som for tildeling av halltid. IR tar en intern runde og 
sende inn løsningsforslag til Sissel Gransæther. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 
 
Lisbeth 

25/2023 Diskusjonssak 

Idrettsparken på Langhus 
 
IR har mottatt henvendelse fra anleggsutvalget på Langhus i forbindelse med 
planleggingen av Vevelstad sentrumsområde og Langhus Idrettspark. 
Det er ønsket at idrettsrådet skal bistå i kommunikasjonen til Idrettslagene. 
Rune og Eivind fra styret følger opp saken i samarbeid med Lisbeth. 
Det avklares et møte med anleggsutvalget. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

26/2023 Diskusjonssak 

Partnerskapsavtale 
 

 
 
 
 
 



Partnerskapsavtalen mellom Nordre Follo Kommune og Nordre Follo Idrettsråd 
skal revideres. IR har et ønske om at avtaleteksten tydeliggjøres og at det 
kommer inn noe rundt suksessfaktorer for idretts- og aktivitetsrådet. 
 
Partnerskapsavtalen skal ikke årsmøtegodkjennes, men fremlegges som 
orientering i forhold til hva IR ønsker å endre og legge inn. 
 
IR utformer et forslag i samarbeid med kommuneadministrasjonen v/Sissel og 
Sigurd. 
Tekstforslag må være klart i starten av mai. Sissel har godkjenningsfrist 5. mai. 
 
IR styret involveres gjennom digital godkjenning. 
 

 
 
Nina 
 
 
 
Anne Grete, 
Nina, Lisbeth 
 
Lisbeth 

 Eventuelt 
 
Ingen saker ble behandlet under eventuelt 
 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 13. april 2023 


